
TO LETO BO ODLOČILNO 
z a l i b o j s k e 
k e r a m i k e 

Pred dnevi smo obiskali tovarno keramičnih izdelkov v 
Libojah in se zanimali o njihovih posebnih problemih. Nale-

" teli smo prav na zasedanje delavskega sveta in tako smo lah
ko še več zvedeli. 

Keramična indus t r i j a v Libojah 
si je že v pre tekl ih let ih močno 
prizadevala, d a bi obnovila svoje 
obrate. Tako so postavili novo 
p redomo peč. Zanjo so porabil i 
okoli 1 0 0 mili jonov dinar jev, ob 
koncu lanskega leta pa so uredil i 
tudi dekoir oddelek. Postavil i so 
namreč sodobno elektr ično peč . 
Ta pe^č j e za razvoj podjetja vel i 
kega pomena, p redvsem ker ob
staja v kolekt ivu težnja, da o b 
novijo s taro t radici jo d e k c r n e ke 
ramike. Seveda ne mislijo nada l j e 
vati tudi s s ta r imi oblikami, t e m 
več bodo prešl i na izdelovanje so
dobne okrasne in p r a k t i č n e k e r a -
niike. P r v e u spehe n a t e m pod
ročju so že zabeležili, saj so-med 
drugim izdelali l ične sveti lke za 
nočne omarice, ki so na t rgu ta
koj pošle. Pr i t em j im seveda gre 
v prvi. vrs t i za lep zunanj i videz 

dekora t ivnega izdelka in • za pr i 
merno ceno. 

Razumlj ivo pa je, d a j e bilo po
t rebno obnoviti tudi s ta ro do t r a 
jalo s l ikamo. Se pred k r a t k i m je 
bilo v tem delu t ova rne podobno 
kot, d a bi se človek prer iva l skozi 
ka takombe , danes pa je na i s tem 
mes tu sodoben obrat , kjer lahko 
dosežejo boljšo kval i te to ob nižji 
ceni. In p rav to j im je v sedanjem 
t r enu tku tud i najbolj po t rebno . 

Toda, t ako pravi jo libojski k e 
ramiki , to je le začetek. Tovai'no 
bo po t r ebno do kra ja obnovit i . Za 
letos imajo v nač r tu ured i tev n a j 
sodobnejše s t rugarne , in sicer t a 
ko, d a bo delo v njej av tomat im-
rano. Ta oddelek j e osnova to
v a r n e — zaradi tega tudi ni čud
no, če so se naloge tako resno lo
tili. Sami so zbrali okoli 5 0 od
stotkov pot rebnih sredstev, ostalo 

pa bodo gradil i s kredi t i . Skupaj 
bodo potrebovali okoli 1 2 0 milijo
nov dinar jev. 

Istočasno so se v Libojah močno 
zavzeli tudi za povečanje izvoza. 
Za leto so si zastavili r a zmeroma 
težavno nalogo, namerava jo n a m 
reč izvoziti vsaj t r ik ra t več kot 
lani. Pr i t em p a je vsekakor lod-
lučojoča cena izdelkov. 

Z ak t iv i ran jem dosedanje pirve 
faze rekons t rukc i je bodo že letos 
dvignili b ru toproduk t tovarne za 
preko 3 5 odstotkov. Na povečanje 
proizvodnje bo vpl ivala tudi d ru 
ga faza obnovi tvenih del, ki jo 
namerava jo končat i na vsak na
čin že v p rvem polletju. Vsaka 
zakasni tev bi se j im n a m r e č lahko 
maščevala in bi p rav gotovo vpl i 

va la na zmanjšanje končnega 
uspeha podjetja v letošnjem letu. 

Pogled na tovarno keramičnih izdelkov v Libojah 

K o l i k o v e l j a z a u p a n j e ? 
Letos čakajo naše gospodarstvo 

predvsem tri vel ike naloge — 
povečanje proizvodnje, storilno
sti in nenehno dvigovanje kva
litete. Vse pa ob enem samem 
pogoju, da se istočasno znižuje 
lastna cena proizvodnje, kar bo 
lahko vplivalo na povečevanje 
življenjske ravni prebivalcev in 
hkrati ustvarjanje ugodnih mož
nosti za plasman blaga na doma
čem in tujem trgu. 

Toda vsa prizadevanja se str
nejo v istem smotru, in sicer v 
prizadevanju za povečanjem ži-
vljenske ravni zaposlenih. Ta 
aspekt problema je toliko po
membnejši, ker so nekatere sla
bosti v gospodarstvu iz lanskega 
leta vplivale na zaostajanje real
nih dohodkov zaposlenih. 

Zaradi tega se nam prav go
tovo vsiljuje v ospredje vpraša
nje, kako uresničiti to nalogo. 

Načelo je dokaj jasno — an
gažirati je potrebno vse notranje 
rezerve, ki jih prav gotovo ni 
malo. Napačno bi bilo iskati re
šitev samo na eni strani, toda 
zanimivo in pomembno bo brž
čas, če si ogledamo ta problem 
s stališča uveljavljanja stimula
tivnega nagrajevanja in pogla
bljanja tega sistema. 

Sistem nagrajevanja se je v 
gospodarskih organizacijah moč
no uveljavil, dal pa je tudi že 
izredne rezultate. Žal pa so se 
pojavili nekateri primeri, ki gro
ze, da bi v bistvu pozitiven si
stem lahko razvrednotili. 

Že v preteklem obdobju so ne
kateri vodstveni organi ugotovi
li, da se lahko v kolektivu mar
sikaj prihrani s krčenjem in zni
ževanjem osebnih dohodkov. Na 
ta način so nekatere tovarne ce
lo izvedle rekonstrukcijo dela. Ti 
pojavi so bili v določeni meri 
razumljivi, saj se je ves kolek
tiv za voljo rekonstrukcije od
povedal delu osebnih dohodkov. 
Toda iz teh primerov so tudi po
nekod povzeli drugačen sklep. 
Menili so skratka, da bi s ko
rekturami norm, pravilnikov o 
nagrajevanju in podobno lahko 
precej prihranili in tudi s tem 
znižali lastno ceno. Toda ta ra-
čunica je prav gotovo napačna. 

Sistem nagrajevanja je dal 
najlepše uspehe tam, kjer brez 
sprememb v tehnološkem po
stopku — in ne da bi se tudi si
cer spremenili delovni pogoji — 
niso spreminjali kriterijev za na
grajevanje. Kaj nam to pove? 
Prav gotovo preprosto dojemlji
vo resnico, da so v teh kolekti
vih delavci dobili zaupanje v 
sistem nagrajevanja, da so ga 
dodobra spoznali in njemu prila
godili svoja prizadevanja. Naj
lepši primer za to je gotovo ve
lenjski rudnik, kjer že leta niso 
spreminjali kriterijev za nagra
jevanje. 

Kaj pa se je zgodilo v nasprot
nih primerih? Sistem nagrajeva
nja ni postal gonilna in usmerje
valna sila, temveč narobe — pa-
siviziral je iniciativo. 

Zanimivi so nekateri zaupni po
govori z delavci iz tovarn, kjer so 
se oprijeli prakse nenehnega 
spreminjanja osnovnih normati
vov. Takole so dejali: 

»Pdsebno prizadevanje lahko 
pripelje ob nenehnih spremem
bah samo do korektur kriterijev 
— zaradi tega razumljivo nihče 
niti ne teži, da bi na delovnem 
mestu dal vse od sebe.« 

To nezaupanje v sistem nagra
jevanja v nekaterih kolektivih 
pa ima dejansko svoj globlji 
vzrok in vzročno povezavo z os
novnimi smotri našega družbene
ga reda. Ustvarjanje nezaupanja 
v osnovno gibalo, ki ga zlasti v 
sedanjem obdobju moramo kre
piti, pa bi lahko škodovalo pri 
uresničevanju kompleksnih na
log, ki stoje pred gospodarskimi 
organizacijami. Mile 

POTREBNI SO nam PROSTORI 
Kolektiv tova rne za izdelavo 

usnjarskih s trojev KOSTROJ ima 
eno samo veliko željo, da bi se 
čimprej l ahko preseli l i . Doslej so 
že vložili v novo veliko halo okoli 
60 milijonov, po t rebno pa bo še 
toliko. Zato resno računa jo n a p o 
moč v obliki kreditov, sami pa so 
zbrali čez dvajse t mili jonov d i 
narjev. Na vsak način pa hočejo 
novo tovarniško poslopje dokon
čati do konca leta. 

No, ta želja je popolnoma r a 
zumljiva, saj je v sedanj ih impro
viziranih pros tor ih nemogoče or
ganizirati tehnološko napredne jš i 
sistem dela. Zanimiv podatek, ki 
nam pove, s kakimi težavami se 
' ^ r i jo , je tudi , d a imajo svoje iz
delke spravl jene na pet ih koncih. 

Ko so sedanji proizvodni pos to
pek podrobno anal iziral i , so ugo
tovili s p r imer javo v pogojih, ko 
bo novo poslopje dograjeno, da se 
bo proizvodnost dvignila k a r za 
okoli 20 odstotkov. Toliko p a j ih 
dejansko s tanejo t ežave s prostori . 

Is točasno p a niso pozabil i tud i 
na izpolnjevanje s t ro jn ih n a p r a v . 
Zavedajo se, d a j im neka te r i s t ro j i 
še manjkajo , a si j ih bodo posto
poma nabavi l i . Tako že v k r a t k e m 
dobili velik obdelovalni s t roj , r a 
zen tega pa še nekaj manjš ih . Zla
sti veliki s troj za hor izonta lno v r 
tan je j im je potreben, k e r p red
stavl ja ozko grlo proizvodnje, k a r 
se pozna tudi v d rug ih oddelkih. 

Povpraševal i smo j ih tudi, kako 
je letos s prodajo njegovih izdel
kov. V pretekl ih let ih se j e n a m 
reč dogajalo, da so u s n j a r n e r a j e 
naročevale uvožene izdelke, če
ravno j e bilo domačih dovol j . P o 
vedali so nam, da sedaj ni več t e 
žav, hkra t i pa so pr ipomni l i , d a je 
precejšen delež k t e m u dopr ines la 
boljša kval i te ta izdelkov. Is točas
no pa resno računajo , da bi se 
resneje vključili v izvoz. Začeli so 
že, toda — tako pravi jo — izvoz
no de javnos t bo vsekakor po t r eb -
ffO povečat i . ^ M. 

Cepilni stroj v lužilnici Konusa 

R E K O R D V V E L E N J U 
Velenjsk i r u d a r j i so v j a n u a r 

ju zabeleži l i dos le j r e k o r d n o me
sečno pro izvodnjo . Nakopa l i so 
skupa j 2 4 0 tisoč ton p r e m o g a , 
k a r j e p r e c e j najd p l a n s k i m i ob
veznostmi . Zanimivo j e , da so 
samo v zače tku meseca za rad i 
n e k a t e r i h ob j ek t i vn ih okolnost i 
neko l iko zaos ta ja l i za dnevnimi 
p l ansk imi obveznos tmi . K m a l u pa 
.so jih nadoknad i l i in celo dosegli 
tud i r e k o r d n o dnevno proizvod
njo p r e m o g a — 1 0 . 3 4 0 ton. G r e 
t o re j za iz redne u spehe v e l en j 
skih rudarjev, k i so v teh naj -

kr i t i čne j š ih dneh . ko j e domala 

povsod p r e m a n j k o v a l o p r e m o g a , 
zastavi l i vse sile, da bi na t rž i 
šče spravi l i res čimveč. 

V n e k a t e r i h dneh so imeli si
cer p r e c e j težav s prevozom p r e 
moga, toda s p r a v i l n o organiza
cijo in tesn im sode lovan jem so 
tudi ta p r o b l e m rešil i . To j e b i lo 
n a z a d n j e tudi po t rebno , ka j t i 
k l j u b ve l ik im p o t r e b a m po p r e 
mogu v indus t r i j sk ih podje t j ih , 
p r i železnici in v gospodin js tv ih 
so v n e k a t e r i h dneh z a r a d i za
os t a j an j a p r e v o z a mora l i del p r e 
moga depon i ra t i . Ta neva rnos t j e 
seda j o d p r a v l j e n a . -M. 

G I G A N T V S L O V . K O N J I C A H 
Usn ja r sk i k o m b i n a t Konus v 

Slovenskih Konj icah j e po zdru
žitvi z n e k a t e r i m i so rodn imi pod
je t j i postal de j ansko g igant v 
svoji s t rok i , s a j bo s k u p n a v red
nost p ro izvodn je k o m b i n a t a letos 
p r edv idoma .znašala k a r p r e k o 7 
mi l i j a rd d ina r j ev . G r e t o r e j za 
ve l iko podje t je , k j e r j e bilo p red
vsem p o t r e b n o začeti odločno s 
special izaci jo in p o d r o b n o razde
l i tvi jo de la z n o t r a j podje t ja . 
Kaj t i eden od b i s tven ih ekonom
skih vzrokov, k i so vodil i v ta 

močan in t eg rac i j sk i proces , j e 
bi la p r a v gotova breziperspdktiv-
nost, t ehn i čna in k o m e r c i a l n a 
š ibkost luekaterrh enot in p r e 
ce j šn ja zmeda na t rgu . Vsi ti 
e l emen t i se h i t ro s spec ia l izac i jo 
s p r e m e n e , in 'sicer še posebno za
rad i tega, k e r j e spec ia l iz i rana 
p ro izvodn ja p o s a m e z n i h obra tov 
n a t a n k o p r i l a g o j e n a z a h t e v a m 
domačega in v vel ik i me j i tudi 
tu jega t rga . 

T a k o bodo v Rečici ob Savinj i 
izdeloval i specia lno usn je , v 

L j u t o m e r u težko usn je , v L e n a r 
tu laž je usn je , v M a j š p e r k u istro-
j i l a (Tahin) in v S lovensk ih Ko
nj icah u m e t n o usn je in u sn j e 
no konfekc i jo , h k r a t i p a j e tu 
tudi o s r edn ja u s n j a r n a . 

Zanimiva j e ugotovi tev , da so 
spr ičo p o d r o b n i h ana l iz v posa
mezn ih p r e j š n j i h samos to jn ih 
pod je t j ih h i t ro uv ide l i ve l iko 
p rednos t i eno tnega ve l ikega us
n j a r s k e g a k o m b i n a t a in da so na 
ta osnovni koncep t p r i s t a l i v ob
činah izven eeljiskega o k r a j a , da 
pa se istočaisno t o v a r n a usn j a v 
Šoštanju temu vel ikemu kombina 
tu ni p r i d r u ž i l a . Pos led ice te ne 
s rečne odloči tve ni možno p o 
d robno p redv ide t i , p r a v gotovo 
pa b o d o n e u g o d n e — zlasti še 
ob pozi t ivnem spreminjanju 
s t ruk tu re dohodka v ekonomskih 
enotah konjiškega kombina ta . 

Ce n a m r e č vzamemo samo gro
bo računico , kol iko j e s t a l a p r e j 
sedem samostoTinih p o d j e t i j tu
di k o m e r c i a l a teh roodjetij , l a h k o 
že govor imo o p r i h r a n k i h v mi
l i jonih. Razen tega loa mala p o d 
j e t j a tudi niso mogla na zunan j i 
t rg . N a j p r e j niso imeli zaisigura-
nega p l a smana , niso poznal i t r ž i 
šča in d i n a m i k e cen. h k r a t i p a 
j e b i l a ob nespec ia l iz i ran i pro
izvodnji tudi lastna cena izdelz^ 

kov prev isoka , da bi se l a h k o 
uspešno uve l jav i l i na z u n a n j e m 
t rgu . Vsi ti osnovni pogoj i so se 
sipremenili, i s točasno p a so eko 
nomske enote ob i z r edno močn ih 
s k u p n i h inves t ic i j sk ih s r e d s t v i h 
l ahko tudi p e r s p e k t i v n o p l a n i r a 
le svo j n a d a l j n j i r a z v o j . To pa j e 
bis tveno, k a j t i znači lno za našo 
usn jeno indus t r i jo j e dosle j bi lo , 
da so bili de lovn i pogoj i nemo
goči, t ehnološki p o s t o p e k p a n e 
samo neus t rezen , t emveč s k o r a j 
s r edn jevešk i . 

Vse te težave po lagoma pos t a 
j a j o reš l j ive . Res j e s icer , da 
visega ne bo možno s p r e m e n i t i 
čez noč, res pa j e tud i . d a bodo 
obra t i po lagoma le obnov l jen i , 
k a r da je tud i p e r s p e k t i v o z a p o 
slenim. V u s n j a r s k e m k o m b i n a t u 

jse n a m r e č zelo dobro z a v e d a j o , 
da se bodo tudi osebni p r e j e m k i 
l ahko i /bol jša l i s s t o p n j e v a n j e m 
proizvodnos t i dela, z zman j ševa 
n j em s t roškov in ugodne j š imi 
nastoipi na domačem in t u j e m 
tržišču. 

Vse to pa j e p r a v gotovo v ve
liki meri odvisno od h i t r e in 
smot rne rekonis t rukci je , 'posamez
nih obra tov. No. in mimogrede , 
saj imamo tudi v ce l j skem o k r a 
j u že dovol j p r imerov , k i e r so 
delavci tudi del osebnih dohod
kov p r imakn i l i k s reds tvom iza 
obnovo t o v a r n e (Juteks) in k j e r 
t e d a n i o smot rno pol i t iko že se
da j občut i jo . P r a v e n a k o pa ve 
l ja to tudi za u s n j a r s k o indu-

Težavno je, a gre 
Na cesti proti Mariboru med 

Frankolovim in Stranicami smo 
srečali cestarja V i n k a K1 i n -
c a in njegovega pomočnika 
I v a n a K u r k a . Vprašali smo 
ju najprej zakaj sta kar po dva 
skupaj . Takole sta odgovorila: 

— Veste, v teh dneh j e taka 
cesta, da še dva komaj zmoreva 
vse delo. Ce bi ne bilo primerno 
organizirano delo iz okrajnega 
središča, bi se prav gotovo »za
dušila« v snegu. Razen tega pa 
en sam tudi vozička ne bi mogel 
niti premikati, treba pa ga je za
peljati včasih kar daleč. 

— No, huda j e letošnja zima, 
menim pa, j e dejal tovariš Vik
tor Kline, da so vozniki lahko 
zadovoljni- da smo vsaj do te 
mere osposobili cestišče. Zadnje 
čase smo se ubadali predvsem z 
lecleno skorjo, ki j e ni bilo mo
goče drugače odstraniti kot s so
ljo. Vozniki — nekateri — so se 
jezil i , toda varna vožnja in brez 
nesreč pa brez kake smrtne žrtve 

j e vseeno bolje, kot da bi opu
stili so l jenje cestišča. 

Povprašali smo jih tudi, ali j e 
dovolj 8 ur delovnega časa, da 
opravijo vse delo. 

— V teh dneh prav gotovo ne. 
Kadar postane posebno nevarno, 
j e v tem času potrebno prijeti 
za delo tudi ponoči; kar ne zmo
remo v rednem času, pa seveda 
opravimo v nadurah. Te so sicer 
dražje, a so v teh dneh nujno 

— Oba cestarja sta nam tudi 
povedala, da j e morda značilno, 
da v teh dneh na cesti, čeravno 
je cesta razmeroma zelo slaba, ni 
večj ih prometnih nesreč. Samo 
štiri so našteli v zadnjem času na 
nj ihovem delu ceste — vse štiri 
pa so se končale brez poškodb. 
Menim, j e dejal tovariš Kurko, 
da ne gre toliko za srečno na
ključje , temveč j e to le posledi
ca ve l iko večje pozornosti vozni
kov in pa dejstev, da je na cesti 
zelo malo fičkov — se pravi voz
nikov amaterjev. -le. 

Š E E N K R A T 

I Š Č E M O 
G R E Š I I E G A 
K O Z L A 

Pred časom smo objavil i 
k r a t e k k o m e n t a r o nezdra 
v e m po j avu v ža l skem zdrav 
s tvenem domu. Slo je p r ed 
vsem- za to, da so u p r a v n i 
o rgan i zavoda (bolj ko t 
u p r a v n i odbor) začeM iskat i 
č loveka, k i hi n a j n e k a t e r e 
slabosti iz koleiktiva posre
doval us t r ezn im občinskim 
forumom. 

Zadeva j e v Žalcu b i la d e 
ležna posebnega zan imanja , v 
z d r a v s t v e n e m domu pa so 
bi l i domala revol t i rani . JVIor-
d a so v ses tavku n e k a t e r e 
podrobnost i , fci niso docela 
osvet l jene, v e n d a r v b i s tvu 
pa je ses tavek imel zelo po-
ziitiven učinek lin p r e d v s e m 
odmev pr i prebivaloih v Žal 
cu in v žalski občini. 

Se več, spričo nas ta lega su
ma , d a v žalisikem zdravs tve 
n e m d o m u le vse n e g re po 
najboljši poti m ob podpor i 
itisika t e r pulDiliciteti, ki jo je 
zadeva dobi la , je dbčiniski 
l judski odbor us tanovi l po
sebno komisijo, ki bo po
drobno pregledala poslovanje 
zaveda . P r e d v s e m bodo a n a 
l iziral i de lovan je s amouprav 
n i h oirganov, njiihov vp l iv in 
izvajanje poiSiameznih s k l e 
pov s a m o u p r a v n i h iorganov, 
pregledal i bodo tud i s is temi
zacijo delovnih mes t t e r 
pos lovanje zdravistvenega d o 
m a v p re t ek l em obdobju. 

Zarad i t ega lahko m i m o 
itrdimo, da je b i l sestaveik 
»Iščemo grešnega kozla« p o 
zi t iven in uoinikovit, ka j t i 
p r a v gotovo j e v i n t e r e su 
vseh občanov ža lske občine. 

da imajo zdravs tven i dom, 
k je r bodo no t ran je zad'*ve 
iirejene. In, če so urejene, bo 
m o k m a l u zvedeli . Zlasi i pa se 
zato, ke r so se odločili, da 
bodo s samopri ispevkom g ra -
'diili novo posliotpje za zdrav
stveni dom. Ses tavek n i n i 
kogar obtoževal, tega miti ne 
dela t a sestavek. Znači/lno 
za to zadevo p a je, da so v 
zd ravs tvenem domu začeli 
iskat i grešnega kozJla tudi v 
na šem l is tu, k i j e ses tavek 
objavil . T a k a smer p a je na 
vsezadnje najbol j zgrešena. 

J a s n o je, da tam, k je r 
l judje veliko delajo, na r ed i 
jo vzporedno t u d i k a k o n a -
paiko. Toda te je možno po
pravi t i . Le volje je po t rebno 
za to in nekoliko samoikiritič-
nostii, pa ve l iko m a n j občut-
Ijivosti k o t so jo pokazal i to
var iš i v ža l skem zdravs tve 
n e m domu. 

Tokra t v a m žal n e more 
m o kaj več poroča t i o »koz-
lovi« zadevi, l a h k o pa bomo 
obši rneje pisaili, ko bo kon
čala delo občinska komisiija, 
k i je ses tavl jena iz p r e d s t a v 
n ikov poli t ičnih organizaci j , 
zavoda za socialno zavaro
vanje in us t rezn ih s t rokov
njakov. 

Mile Irš ič 

DVE NALOGI DOBER START 
V ŽIČNI 

Za tovarno žičnih izdelkov v 
Celju je bilo lansko poslovno leto 
zelo uspešno. Bistveno so povečali 
p rodukt ivnos t in p redvsem kva l i 
teto svojih proizvodov. To j im je 
v veliki mer i pomagalo, da so se 
v celoti af i rmiral i n a domačem 
tržišču in da vpraša je p l a smana 
proizvodov ni več r edno in a k t u 
a lno vprašan je . Vzporedno s t em 
pa so se j im kot logična posledica 
zmanjševale zaloge, k a r je hi t ro 
razbremenjeva lo ob ra tna sredstva. 

Toda kolekt iv žičnih izdelkov v 
Celju se lani ob teh uspehih ni 
uspaval . Za letos so si postavi l i še 
obsežnejše na loge in med njimi 
kot eno izmed osnovnih vldjuči-
tev v m e d n a r o d n o deli tev dela. 
Razen tega pa še nada l je poveču
jejo kva l i te te proizvodov in t ako 
uspešno zadovoljujejo že zelo za
htevno domače tržišče. 

Takoj v j anua r ju so se lotili 
u resn ičevanja zastavl jenih na log 
in že so sklenili t r d n e pogodbe za 
dobavo svojih proizvodov v n e 
ka t e r e zapadne dežele, med n j imi 
celo v ZDA. Sodijo, d a bo samo 
izvoz v Amer iko presegel vsoto 
1 0 0 t isoč dolarjev, k a r je za ta ko 

lektiv p rav gotovo lep uspeh. 
P o m e m b n o s t nj ihovih izdelkov 

pa se n a t e m tcirlšču še poveča, če 
vemo, da so s p rav i lno no t ran jo 
organizacijo in s s k r b n i m z m a n j 
ševanjem stroškov uspel i znižati 
las tno ceno tako, d a je izvoz tudi 
v zapadne dežele za n j ih ekonom
sko zanimiv. 

Toda kl jub t e m u v kolekt ivu še 
posebej opozarjajo na nujno r az 
širi tev asor t imana za domače t r 
žišče. V t em smis lu ima zlasti 
Žična izmed vseh sorodnih podje
tij na jugodnejše pogoje, saj so b i 
stveno zlasti znižali las tno ceno 
in povečali kval i te to, ki j im vse 
bolj da je vel javo na t rgu. 


